
Referat - lokalrådsmøde mandag den 18. december 2023


Tilstede: Svend Wagner, Chriistine Mortensen, Falk Falk Bärentzen


1. Dagsorden godkendt 

2. Referat godkendt


3. Invitationer: Ingen 

4. Økonomi: der er cirka 30.000 kr. i kassen 

5. Høringer: Christine orienterede om det planlagte byggeri på Næstvedvej 47, der lover 
godt for området. 

6. Nyt fra Bymidtegruppen: Intet. Christine overtager Falks plads.

1. de næste møder er 7/2-24, 15/5-24 og 28/8-24 - alle dage klokken 8 

7. Forum er oprettet og læsbart af alle nysgerrige.  

8. Prioriterede opgaver:

A. Offentligt møde om fjernvarme til Skælskør: Der holdes kontakt til andre 

intressenter så det bliver et større arrangeret fællesmøde. Det blev foreslået at vi 
fremover deler dette punkt i to underpunkter:

A. Fjernvarme: Falk undersøger status på fjernvarmen

B. Små varmeanlæg: Svend holder fortsat øje med udviklingen


B. Skælskør Skole: Intet nyt udover at der åbner lægeklinik. I følge Sjællandske skal 
interesserede med i planlægingen af brugen af matriklen. Christine kontakter Knud 
Vincent om status.


10. Evt: Forslag om at drøfte handleplan på næste møde


Næste ordinære møde: mandag den 29. jan. 2024 kl. 9.30 til 11.00 hos EDC
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